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Zápis z jednání valné hromady Svazku obcí Drahanská vrchovina 

konané dne 19. 2. 2024 

v prostorách Úřadu Městyse Protivanov 

 

 

 
 

Přítomni:    Obec Bousín:   Monika Tmé – starostka obce (od 16.45 hod) 

 

    Městys Drahany: Milan Marek – starosta městyse 

       Petr Mikita 

       Dana Havlíková 

 

    Obec Niva:  Lucie Pavlíková – starostka obce 

       Radim Hýbner 

 

    Obec Otinoves:  Petr Kolář – starosta obce, předseda svazku 

       Hana Janečková 

 

    Městys Protivanov Alois Kolář – starosta městyse 

       Bronislava Krénarová 

     

    Obec Rozstání  Petr Kraus – starosta obce 

       Miroslav Hrstka 

 

    Obec Vysočany  Josef Ovad – starosta obce 

       Bořivoj Sekanina 

 

Omluveni:   Městys Protivanov Miroslav Kitner 

    Obec Rozstání  Dana Hudcová 

    Obec Vysočany  Radek Hejč 

 

      

     

Hosté:  Za Vodárenskou akciovou společnost 

Ing. Ladislav Haška, generální ředitel VAS a.s. 

Ing. Petr Fiala – ředitel divize Boskovice 

Ing. Pavel Mikulášek – výrobně technický náměstek divize Boskovice 

Ing. Zdeňka Calábková – účetní svazku  

 

 

Zahájení jednání VH v 16:42 hod 

 

Bod 1 - Zahájení 

Jednání valné hromady Svazku obcí Drahanská vrchovina (dále jen VH, Svazku) bylo zahájeno předsedou 

svazku panem Petrem Kolářem, (dále jen předsedající). Předsedající přivítal všechny přítomné, včetně hostů 

a konstatoval, že jednání VH bylo svoláno v souladu se Stanovami Svazku obcí Drahanská vrchovina (dále 

jen Stanov). Informace o konání jednání VH včetně návrhu programu, byla 5. 2. 2024 zaslána všem členům 

VH a současně zveřejněna na webových stránkách Svazku.  

V 16.45 přišla paní starostka obce Bousín – Monika Tmé. 

 

Valná hromada program jednohlasně schválila. 
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Program:      

 

1. Zahájení  

2. Projednání návrhu Smlouvy o pachtu a provozování vodovodu Drahanská vrchovina vč. příloh 

3. Projednání plánu financování obnovy vodovodu Drahanská vrchovina 

4. Zpráva inventarizační komise 

5. Zpráva kontrolní komise  

6. Rozpočtová opatření 

7. Projednání odměn 

8. Diskuse  

9. Usnesení, závěr 

 

Hlasování: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0  

 

Dle prezenční listiny je přítomno 14 členů valné hromady a dle Stanov je toto jednání schopno rozhodovat 

a usnášet se. 

O průběhu jednání VH se pořizuje zápis, který musí podepsán ověřovateli. Předsedající navrhl 

zapisovatelkou paní Zdeňku Calábkovou, ověřovateli zápisu z jednání starostu obce Vysočany pana Josefa 

Ovada a starostu městyse Drahany pana Milana Marka. 

 

Hlasování: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0  

 

Předsedající dále navrhl do návrhové komise starostku obce Bousín paní Moniku Tmé a starostku obce Niva 

paní Lucii Pavlíkovou.  
 

Hlasování: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0  

 

1 / 1 Valná hromada schvaluje program, zapisovatele, ověřovatele zápisu a návrhovou komisi 
 

Dále bylo konstatováno, že zápis z minulého jednání VH byl ověřen, zveřejněn na webových stránkách 

svazku a nebyly proti němu vzneseny námitky. Při dnešním jednání byl opět předložen k nahlédnutí. 

 

 

Bod 2 – Projednání návrhu Smlouvy o pachtu a provozování vodovodu Drahanská vrchovina vč. 

příloh 

Předsedající seznámil přítomné s obsahem návrhu Smlouvy o pachtu a provozování vodovodu 

s provozovatelem VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a.s. 

Návrh smlouvy včetně příloh dostali s předstihem všichni zástupci členských obcí k prostudování a k 

připomínkování. Předsedající přečetl celý návrh smlouvy, seznámil přítomné se všemi jejími články a 

přílohami. Přítomní členové měli možnost vznášet dotazy a žádat upřesňující informace od předsedy svazku 

a zejména od přítomných zástupců Vodárenské akciové společnosti. Po zodpovězení dotazů bylo 

předsedajícím zahájeno hlasování. 

 

Hlasování: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0  

 

1 / 2 Valná hromada Svazku obcí Drahanská vrchovina schvaluje Smlouvu o pachtu a provozování 

vodovodu vč. příloh s Vodárenskou akciovou společností, a.s. a pověřuje předsedu svazku jejím 

podpisem 

 

Smlouva byla na místě podepsána a v 17.38 hodin se rozloučili a opustili jednání valné hromady zástupci 

Vodárenské akciové společnosti a.s. 
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Bod 3 – Projednání plánu financování obnovy vodovodu Drahanská vrchovina 

Přesedající navrhl v souladu se článkem XIII Smlouvy o pachtu a provozování vodovodu pro rok 2024 

realizace dle Přílohy č. 5 Harmonogram nutných investic dle priorit v rozsahu: 

- Migrace do GIS u provozovatele (předpokládané náklady 110 250 Kč bez DPH) 

- Napojení stávajících objektů na dispečink provozovatele (předpokládané náklady 2,3 mil bez 

DPH) 

- Rekonstrukce vystrojení ÚV Bělá (předpokládané náklady 2 mil. Kč bez DPH) 

- Odkoupení fakturačních vodoměrů od současného provozovatele (o ceně a podmínkách se bude 

teprve jednat, odhad 0,59 mil. Kč bez DPH) 

Valná hromada tento Plán financování obnovy vodovodu Drahanská vrchovina v roce 2024 schválila. 

Hlasování: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0  

 

1 / 3 Valná hromada schvaluje Plán financování obnovy vodovodu Drahanská vrchovina v roce 

2024 

 

Dále předsedající navrhl navýšení investičních příspěvků obcí na rok 2024 ve výši 100.000,- Kč/obec plus 

750,-Kč/ obyvatele (stav obyvatel k 1. 1. 2023 dle ČSÚ), tj. celková výše investičních příspěvků obcí 

v roce 2024 bude 200.000,-Kč/obec plus 950,- Kč / obyvatele (stav obyvatel k 1. 1. 2023 dle ČSÚ). 

Investiční příspěvky mohou být uhrazeny ve dvou splátkách, již dříve schválené částky budou uhrazeny co 

nejdříve, nejpozději však do 30. 6. 2024, mimořádné navýšení investičních příspěvků musí být uhrazeno 

nejpozději do 30. 9. 2024. 

 

Valná hromada toto navýšení schválila. 

 

Hlasování: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0  

 

1 / 4 Valná hromada schvaluje navýšení investičních příspěvků obcí na rok 2024 ve výši 100.000,- 

Kč/obec plus 750,-Kč/ obyvatele (stav obyvatel k 1. 1. 2023 dle ČSÚ), tj. celková výše investičních 

příspěvků obcí v roce 2024 bude 200.000,-Kč/obec plus 950,- Kč / obyvatele (stav obyvatel k 1. 1. 2023 

dle ČSÚ) 

 

V 18.04 hodin se pan Petr Mikita omluvil a opustil jednání Valné hromady.  

 

Bod 4 – Zpráva inventarizační komise 

Předsedkyně inventarizační komise paní Bronislava Krénarová seznámila přítomné se zprávou 

inventarizační komise. 

 

Valná hromada vzala zprávu inventarizační komise na vědomí. 

 

1 / 5 Valná hromada bere na vědomí zprávu inventarizační komise  

 

 

Bod 5 – Zpráva kontrolní komise 

Předsedkyně kontrolní komise paní Bronislava Krénarová seznámila přítomné se zprávou kontrolní 

komise. 

 

Valná hromada vzala zprávu kontrolní komise na vědomí. 

 

1 / 6 Valná hromada bere na vědomí zprávu kontrolní komise 

 

V 18.24 hodin se pan Radim Hýbner omluvil a opustil jednání Valné hromady.  
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Bod 6 – Rozpočtové opatření 

Účetní seznámila přítomné s návrhem Rozpočtového opatření č. 1. 

Valná hromada toto opatření schválila. 

 

Hlasování: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0  

 

1 / 7 Valná hromada schvaluje Rozpočtové opatření č. 1  

 

Bod 7 – Projednání odměn 

Valná hromada schválila mimořádnou odměnu pro předsedu svazku ve výši 9 900 Kč a mimořádnou 

odměnu pro účetní svazku ve výši 8 000 Kč.  

Od 1. 3. 2024 schválila měsíční odměnu pro předsedu svazku ve výši 6 600 Kč a měsíční odměnu pro 

účetní svazku ve výši 4 000 Kč. 

 

Hlasování: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0  

 

1 / 8 Valná hromada schvaluje mimořádnou odměnu pro předsedu svazku ve výši 9 900 Kč   

 

1 / 9 Valná hromada schvaluje mimořádnou odměnu pro účetní svazku ve výši 8 000 Kč.  

 

1 / 10 Valná hromada schvaluje s platností od 1. 3. 2024 měsíční odměnu pro předsedu svazku ve 

výši 6 600 Kč  

 

1 / 11 Valná hromada schvaluje s platností od 1. 3. 2024 měsíční odměnu pro účetní svazku ve výši 

4 000 Kč. 

 

 

Bod 8 – Diskuze 

V rámci diskuze byla řešena otázka dalšího financování obnovy vodovodu Drahanská vrchovina a technické 

věci související se změnou provozovatele. Předsedající předsednictvu připomněl konání schůzky se zástupci 

Komerční banky dne 20. 2. 2024.  

 

Bod 9 – Usnesení, závěr 

Paní Monika Tmé přečetla přijatá usnesení a předsedající ukončil jednání valné hromady. 

 

 

Jednání valné hromady bylo ukončeno v 19.12 hodin. 

 

 

 

 

Zapisovatelka:   Zdeňka Calábková  ---------------------------------- 

 

 

Předseda svazku:  Petr Kolář   ---------------------------------- 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Josef Ovad       ---------------------------------- 

 

 

    Milan Marek     ---------------------------------- 


